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Nykyisen opinto-opaan koostaminen

Kasvatustieteiden tiedekunnassa opinto-opas tehdään kahden vuoden välein. Opas kirjoitetaan Microsoft
Wordilla. Käytännössä jokaisella laitoksella on yksi henkilö, joka kirjoittaa laitoksen osuuden ja toimittaa
sen eteenpäin oppaan koostavalle henkilölle. Kyseinen henkilö kokoaa yhteen word-dokumenttiin laitoksilta
saamista dokumenteista.

Koska jokaisella laitoksella on yksi henkilö, joka vastaa oppaan sisällöntuotosta, ei ole syntynyt tilanteita,
joissa useampi henkilö olisi muokannut samaa tiedostoa yhtä aikaa.

Tutut tekstinkäsittelysovellukset

Anna-Leena oli käyttänyt lähinnä vain Microsoft Wordia ja jonkin verran Plonea.

Tekstin korostukset

Anna-Leenan mielestä palstoja ei välttämättä tarvitse. Hänen mielestään kasvatustieteiden oppaassa saattoi
viimeisissä luvuissa olla muutamia sivuja, joissa on palstoja käytetty. Alleviivauksia tarvitaan, kuten myös
lihavointia ja kursivointia. Fontteja puolestaan ei tarvita, vaan tyylien määrittely on parempi.

Xoo ja Kokako 2.0

Anna-Leena ei ollut käyttänyt Xoo-järjestelmää aikaisemmin, mutta oli kuullut sellaisen olemassa olosta. Hä-
nen mukaansa kasvatustieteiden laitoksella harkitaan Xoo-järjestelmän käyttöä. Anna-Leena piti Xoo:n käyt-
töliittymää hyvänä sen yksinkertaisuuden takia. Hän oli hieman käyttänyt XML-kieltä, mutta ei paljoa, joten
ei mielellään kirjoittaisi sitä. Toiminnallisuuksista hän ei osannut sanoa mitään, koska ei ollut järjestelmää
ennen nähnyt.

Kokako 2.0:n käyttöliittymä oli Anna-Leena mielestä selkeämpi, kuin Xoo:n. Hän piti erityisesti siitä, että
koodinäkymään pääsi tarvittaessa helposti, mutta mieluiten hän kirjoittaisi tekstiä ilman XML-koodiin puut-
tumista. Välilehtiä ei hänen mukaansa välttämättä tarvitse.

Puunäkymästä hän piti erityisesti, koska siitä näkee oppaan rakenteen ja sieltä löytää tietyn kappaleen
helposti, ainakin jos vertaa tällä hetkellä käytössä olevaan wordiin. Anna-Leenan mielestä on hyvä, että luvut
jakaantuvat pieniin tiedostoihin.

Anna-Leena lupautui sovelluksen beta-testajaaksi, mikäli testaajia tarvitaan.

Plone

Alussa oli enemmän ongelmia, esimerkiksi tekstin muokkaus oli hankalaa. Välillä tekstiä muokatessa loppu-
tulos on täysin erilainen, kuin mitä odottaa. Vähitellen oppii kuitenkin käyttämään ja plonea tullaan käyttä-
mään jatkossakin.
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